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Zápis z veřejného zasedání 
zastupitelstva obce Statenice, 
konaného 24.8.2022 od 19:00h  

v obecní knihovně 
 

Program: 

 

1. Zahájení 

2. Schválení programu a ověřovatelů zápisu 

3. Kontrola plnění usnesení 

4. Schválení grantů na II. pololetí 2022 

5. Směrnice č. 1/2022 – Zásady pro poskytování neinvestičních dotací z rozpočtu obce 

Statenice 

6. Grantová výzva na rok 2023 

7. Prodej obecního pozemku p.č. 985 o výměře 9 m2 

8. Různé 

9. Diskuze a závěr 

 

 
1. Zahájení 

 

Místostarosta zahájil zasedání Zastupitelstva obce v 19:06 a vysvětlil, že manžel 

starostky je pozitivní na Covid a že starostka bude on-line, aby případně neohrozila přítomné. 

Bude tedy dnes předsedajícím on. 

Plně on-line zastupitelstvo v současné době není možné. Musí být vždy umožněna 

fyzická přítomnost veřejnosti za dodržení všech hygienických opatření. To ale nevylučuje, aby 

někteří členové zastupitelstva byli připojeni distančně za podmínky, že technické parametry 

spojení umožní těmto zastupitelům v plné míře využívat svá práva (zejm. vyjadřovat se 

k projednávaným bodům, navrhovat body k projednání a hlasovat). 

 

Přítomni jsou: Trachta, Pokorný, Cechel, Šanda, Mašek, Maxa 

 

Online: Novotná, Brož 

 

Nepřítomni: Šmardová – omluvena 

 

Zastupitelstvo je usnášení schopné, počet přítomných je 8 (z toho je 2 on-line). 

 

Jednání zastupitelstva je přenášeno také formou video streamu. 
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2. Schválení programu a ověřovatelů zápisu 

 

Návrh usnesení č. 375/24.8/22 

 
Zastupitelstvo obce Statenice schvaluje program zasedání a dále schvaluje jako 
zapisovatelku zápisu pí. Markovou a jako ověřovatele zápisu p. Novotnou a p. Trachtu. 
 

Pro:   8   

Proti:   0  

Zdržel se:  0     

 

Usnesení č. 375/24.8/22 bylo schváleno. 

 

3. Kontrola plnění usnesení 

 

Usnesení č. 355/15.06/22 

Zastupitelstvo obce Statenice schvaluje Smlouvu o pronájmu venkovní elektronické úřední 

desky a následném převodu vlastnického práva se společností DigiDay Czech s.r.o., IČ 

06078362 se sídlem 1. máje 481/16 Mariánské Hory, 709 00 Ostrava a pověřuje starostku jejím 

podpisem. Smlouva podepsána 17.6.2022  

 

Usnesení č. 356/15.06/22 

Zastupitelstvo obce Statenice schvaluje Zvláštní ujednání ke Smlouvě pro umístění Z-Boxu a 

spolupráci při jeho provozování se společností Zásilkovna s.r.o., IČ: 28408306 se sídlem 

Českomoravská 2408/1a, Libeň, 190 00 Praha 9. Smlouva je podepsána ze strany obce, na 

Zásilkovnu se čeká 

 

Usnesení č. 357/15.06/22 

Zastupitelstvo obce Statenice schvaluje Dohodu o vytvoření společného školského obvodu 
základní školy, jejíž činnost vykonává Základní škola, mateřská škola a základní umělecká 
škola Hnízdo v Úněticích, s obcí Únětice, IČ 00241792, se sídlem Náves 17/4, 252 62 Únětice, 
pro školní rok 2022/2023. smlouva podepsána 16.6.2022 
 

Usnesení č. 358/15.06/22 

Zastupitelstvo obce Statenice schvaluje „Obecně závaznou vyhlášku obce Statenice č. 1/2022, 

kterou se stanoví část společného školského obvodu základní školy a mateřské školy“. OZV 

vyvěšena. 

 

Usnesení č. 362/15.06/22 

Zastupitelstvo obce Statenice schvaluje záměr prodej pozemku st.345 o výměře 16 m² v k. ú. 
Statenice a obci Statenice předem známému zájemci. Jednání probíhají 
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Usnesení č. 364/15.06/22 

Zastupitelstvo obce Statenice schvaluje smlouvu se spol. ČEZ Distribuce a.s. o zřízení věcného 

břemene – služebnosti č. IV-12-6026713 Statenice, Úvozová č. parc. 432 kNN pro kabelové 

vedení NN v pozemku p.č. 427 v k.ú. a obci Statenice. Hodnota věcného břemene je ve výši 

20.000,- Kč. Smlouva podepsána 16.6.2022 

 

Usnesení č. 365/15.06/22 

Zastupitelstvo obce Statenice schvaluje smlouvu se spol. ČEZ Distribuce a.s. o zřízení věcného 

břemene – služebnosti č. IV-12-6023013/01 Statenice p.č. 541/1 kNN úprava TS pro kabelové 

vedení NN a úpravu TS v pozemku p.č. 540 v k.ú. a obci Statenice. Hodnota věcného břemene 

je ve výši 25.200,- Kč. Smlouva podepsána 16.6.2022 

 

Usnesení č. 366/15.06/22 

Zastupitelstvo obce Statenice bere na vědomí záznam o výběrovém řízení, otevírání, 

posouzení a hodnocení nabídek ve věci „zhotovení projektové dokumentace pro projekt 

rekonstrukce, rozšíření ČSOV Černý Vůl v obci Statenice“. Zastupitelstvo obce pověřuje 

starostku podpisem smlouvy s vítěznou firmou Ing. Ľubomír Charvát, IČ 07447981, se sídlem 

Kolmá 320, 783 14 Hlušovice. Smlouva byla podepsána 18.7.2022 

 

Usnesení č. 367/15.06/22 

Zastupitelstvo obce Statenice schvaluje podání žádosti o dotaci ze Státního fondu životního 

prostředí na projekt: PARÁDNICE / ŠTĚPNICE návrh obnovy bývalé štěpnice ve Statenicích. 

Žádost se připravuje 

 

Usnesení č. 368/15.06/22 

Zastupitelstvo obce Statenice schvaluje podání žádosti o dotaci ze Státního programu na 

podporu úspor energie – EFEKT III na projekt: REKONSTRUKCE VEŘEJNÉHO OSVĚTLENÍ – 

STATENICE. Žádost se připravuje 

 

Usnesení č. 369/15.06/22 

Zastupitelstvo obce Statenice schvaluje podání žádosti o dotaci ze Středočeského Fondu 

obnovy venkova na projekt: REKONSTRUKCE VEŘEJNÉHO OSVĚTLENÍ – STATENICE. Žádost se 

připravuje 

 

Usnesení č. 370/15.06/22 

Zastupitelstvo obce Statenice schvaluje podání žádosti o dotaci ze Středočeského Fondu 

obnovy venkova na projekt: OSVĚTLENÍ PŘECHODŮ PRO CHODCE – přechod křižovatky 

Statenická x Statenický Mlýn – na ulici Statenická a přechod křižovatky Statenická x U Potoka 

– na ulici Statenická. Žádost se připravuje 

 

Usnesení č. 371/15.06/22 

Zastupitelstvo obce Statenice schvaluje uzavření smlouvy na administraci a podání žádosti o 

dotaci na MŠ Parádnice se společností WITENDR s.r.o., IČ: 07187041 dle předložené cenové 

nabídky dodané dne 13.6.2022, vyjma technického dozoru investora stavby, a pověřuje 

starostku podpisem smlouvy. Smlouva byla podepsána ze strany obce, na Witendr se čeká 
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Usnesení č. 372/15.06/22 

Zastupitelstvo obce Statenice bere na vědomí záznam o poptávkovém řízení, posouzení a 

hodnocení nabídek ve věci „Oprava komunikací – Statenice 2022“. Zastupitelstvo obce 

schvaluje opravu povrchu komunikací v ulicích Račanská, Slepá, Úvozová, V Hruškovně, Nad 

Višňovkou a U Potoka o celkové výměře 4.600 m2 dle předložené cenové nabídky společnosti 

Ekotech Hořovice, s.r.o., IČ: 27630668, se sídlem Masarykova 161/1, 268 01 Hořovice, za cenu 

1.797.176 Kč bez DPH. Povrchy provedeny od 1. – 12.8. 2022  

 

Usnesení č. 373/15.06/22 

Zastupitelstvo obce Statenice schvaluje realizaci vodorovného a svislého dopravního značení 
pro Fázi 1 projektu Zklidnění dopravy ve Statenicích a obnovu přechodů dle předložené 
cenové nabídky společnosti Proznak Kladno, s.r.o., IČ: 25066471, se sídlem J. Hory 1494, 272 
01, Kladno. Provedeno ve dnech 15. – 19.8.2022  
 

 

4. Schválení grantů na II. pololetí 2022 

Grantová komise se shodla na tomto závěru:  

• P. Eliška Frková – (žádala o 15 000 Kč na „Standardní tance ve Statenicích) žádali si již 
v prvním pololetí, kdy jsme navrhli přispět 50 % s odůvodněním, že jde o příspěvek 
pro kurzy pro dospělé. Navrhujeme to stejné čili podpora 50 %. V dalším období 
personální náklady již nepodpoříme.    

• TJ Sokol Statenice – (žádali si o 12 000 Kč na akci „Fotbalová přípravka a cyklo/inline 
jedou i na podzim 2022“) žádali si již v prvním pololetí, kdy jsme přispěli 100 % 
s návrhem, že do budoucna by měli přispívat i rodiče. Navrhujeme podporu 50 % a 
v dalším období zvážíme úhradu personálních nákladů vzhledem k tomu, že kroužek 
zahajuje svoji činnost.    

• P. Věra Vyšínová – (žádala o 12 000 Kč na podporu kroužku patchworku) žádá o 
příspěvek na materiál, 100% podpora 

Pan zastupitel Maxa se vyjádřil, že nerozumí důvodu, proč byla „fotbalová přípravka a 
cyklo/inline jedou i na podzim 2022“ v návrhu grantové komise krácena na dotaci, když 
rodiče na kroužky přispívají. Paní starostka reagovala, že toto grantová komise nemůže 
vědět, když součástí žádosti toto žadatel neuvede. Taková fakta jsou právě důvody, proč 
předkládá nový princip grantové politiky, kde bude muset být součástí žádosti i celkový 
rozpočet akce, na kterou je žádáno. Podrobně bude směrnice popsána v dalším bodě. 
Zastupitelé se shodli, že grant pro TJ Sokol Statenice tedy podpoří v plném rozsahu. 

 

 

 

 

 

 

 

 



5 
 

Návrh usnesení č. 376/24.8/22 

 
Zastupitelstvo obce Statenice schvaluje žádosti o přidělení grantu na druhé pololetí roku 
2022:  

- Elišce Frkové na „Standardní tance ve Statenicích“ ve výši 7500 Kč  
- TJ Sokolu Statenice na akci „fotbalová minipřípravka a cyklo/inline jedou i na 

podzim 2022“ ve výši 12 000 Kč 
- paní Věře Vyšínové na podporu rozvoje kroužku patchworku ve výši 12 000 Kč.  

 

Pro:   7    

Proti:   0  

Zdržel se:  1 (Trachta)     

 

Usnesení č. 376/24.8/22 bylo schváleno. 

 

5. Směrnice č. 1/2022 – Zásady pro poskytování neinvestičních dotací z rozpočtu obce 

Statenice 

Směrnici nemusí schvalovat zastupitelstvo obce, nicméně je to nová grantová koncepce, 

která by platila další roky, a proto starostka obce nechává tuto Směrnici schválit a poprosila 

pana Šandu, aby veřejnost seznámil s jejím obsahem.  

Popis nového návrhu: 

1. Vyhlašování dotace 

Původně se vyhlašovala 2 x ročně na 1. a na 2. pololetí.  

Nově změna: Vyhlašuje se 1. ročně na příslušný kalendářní rok.  

2. Termíny pro podání žádostí 

Žadatelé mohou žádat po celý rok. Termín pro podání žádostí je od 1.11. předchozího 

kalendářního roku do 31.10. příslušného kalendářního roku (tím se pokryje možnost získat dotaci 

i pro akci, která se uskuteční např v lednu únoru nebo březnu-dřív to tak nebylo, protože 

uzávěrka žádostí pro 1. pol. byla v 28.2. 

3. Výše grantového příspěvku 

maximálně 40. 000 Kč na projekt většího rozsahu v jednom kalendářním roce. (dříve 30 000 kč) 

maximálně 10. 000 Kč na projekt malého rozsahu (jednorázová, krátkodobá akce pro širší 

veřejnost) (dříve 5000 kč) 

Lze podpořit více žádostí jednoho žadatele v případě, že celková podpora jednoho žadatele za 

kalendářní rok nepřekročí částku 50. 000 Kč. (dříve 40 000 kč) 

4. formulář žádosti o dotaci  

obsahuje nově přílohu předpokládaného rozpočtu akce, podrobnější popis, na co bude dotace 

použita. 
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5. Vyúčtování dotace  

Vyúčtování dotace bude nově předloženo na vytvořeném formuláři pro vyúčtování dotace, který 

je přílohou této směrnice. 

Součástí je i okno pro zhodnocení činnosti/akce pořadatelem.  

6. Povinná publicita 

Nově přibyl ve směrnici článek č. 9 o povinné publicitě. Logo obce bude muset být na 

propagačních materiálech.  

Následovala krátká debata ohledně formálních detailů směrnice. 

 

Návrh usnesení č. 377/24.8/22 

 
Zastupitelstvo obce Statenice schvaluje Směrnici č. 1/2022 – Zásady pro poskytování 

neinvestičních dotací z rozpočtu obce Statenice viz příloha tohoto zápisu. 

 

Pro:   8    

Proti:   0  

Zdržel se:  0     

 

Usnesení č. 377/24.8/22 bylo schváleno. 

 

 

6. Grantová výzva na rok 2023 

 

Místostarosta sdělil, že starostka předkládá i novou podobu grantové výzvy, která bude platit 

od roku 2023, ale podle které by mohli lidé o dotaci žádat již na podzim roku 2022, což 

znamená, že budou moci být podpořeny i projekty konané v lednu a únoru.  

 

Paní starostka doplnila, že schválením tohoto programu zavazujeme nově zvolené 

zastupitelstvo obce, že budou muset v rozpočtu na rok 2023 vyčlenit částku 200 tisíc na 

podporu projektů v obci. 

 

Návrh usnesení č. 378/24.8/22 

 
Zastupitelstvo obce Statenice schvaluje novou podobu Grantové výzvy na rok 2023 viz 
příloha tohoto zápisu. 
 

Pro:   8    

Proti:   0  

Zdržel se:  0     

 

Usnesení 378/24.8./22 bylo schváleno. 
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7. Prodej obecního pozemku p.č. 985 o výměře 9 m2 

Pan místostarosta Pokorný stručně představil historii této problematiky.  Záměr byl vyvěšen 

21.12.2020 – 4.1.2021. 

 

Návrh usnesení č. 379/24.8/22 
 

Zastupitelstvo obce Statenice schvaluje na základě usnesení zastupitelstva č. 223/16.12/20 
kupní smlouvu, ve které obec Statenice převádí do vlastnictví kupujícího nemovitost - 
pozemek st. 985 zastavěná plocha a nádvoří o výměře 9 m² - za kupní cenu 33 291,-Kč 
určenou znaleckým posudkem č. 48-3695-2021 v čase a místě obvyklou kupujícímu, za 
podmínky, že kupující mimo cenu pozemku uhradí také částku 4.477,- Kč za zpracování 
znaleckého posudku, kterou místostarosta Pokorný nechal chybně zaplatit z obecního 
rozpočtu. 
 
 

Pro:   7    

Proti:   1 (Trachta)  

Zdržel se:  0     

 

Usnesení 379/24.8/22 bylo schváleno. 

 

 

8. Různé 

 

1. Provizorní povrchy 6 ulic v obci dokončeny. Realizace se povedly. 

2. Finální povrch Za Sokolovnou byl dokončen. 

3. Zřídili jsme od září 2022 autobusové spojení na Tuchoměřice a letiště, 

prodloužení linek busu č. 356. Jízdní řád je přílohou zápisu. Z tohoto důvodu 

byla zřízena nová obousměrná zastávka U hřiště. Statenice to nic nestálo 

(děkujeme Tuchoměřicím), platili jsme jen materiál na zastávky, které technika 

realizovala (děkujeme technikům obce). 

4. Přemístění Z-boxu k obchodu Sadila – čekáme na termín obsluhy. 

5. Elektronická úřední deska – čekáme na instalaci v rámci několika týdnů, bude 

před obchodem Sadil 

6. Elektronická spisová služba povinná od prosince roku 2024, proto byl zaveden 

nový e-mail podatelna@statenice.cz, která je napojená na spisovou službu. 

7. Podzim života – dosud přispíváme na rozvoz obědů, rozšíření spolupráce 

uzavřením nové smlouvy na rok 2023 by starostka případně připravila 

zastupitelům na podzim. Návrh smlouvy obsahuje paušální platbu za péči o 

seniory. 

8. Vyjádření starostky na pomluvy, které se šíří ohledně projektu MŠ dnes 

zveřejněno na webu obce tvoří přílohu zápisu. 

9. Pan zastupitel Cechel reagoval na poslední téma v bodu Různé a přečetl text, 

který je přepsán dle zvukového záznamu (psáno modře): 

 

 

mailto:podatelna@statenice.cz
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Pomluva 

Musím touto cestou reagovat na pomlouvačnou zprávu, která se dnes objevila na oficiálních 

stránkách obce, i když jde o soukromou komunikaci paní starostky a spolku Sousedství. Paní 

starostka mě dnes na stránkách obce lživě obvinila a uvedla o mě nepravdivé informace. 

Tímto jí žádám, aby tyto nepravdivé informace ze stránek odstranila, omluvila se, a aby 

nadále nepoužívala oficiální stránky obce ke své kampani a kampani Sousedství; současně 

předpokládám, že mě nechá paní starostka reagovat stejným způsobem a uveřejní mou 

odpověď na stránkách obce. Tuto odpověď Vám zítra zašlu, paní starostko; toho, že pravda o 

jejím vedení obce vyjde najevo, je veliká. 

Zpráva občanům Chtěl bych dát do zápisu zprávu pro občany o stavu, v jakém se obec 

aktuálně nachází. Myslím, že obyvatelé mají právo vědět, jak na tom Statenice a Černý Vůl 

jsou, necenzurovaně a bez malování věcí na růžovo. Jestli je na tom obec aktuálně v něčem 

dobře, pak v placení poradců, právníků, výrobě studií a jejich marketingu ve Zpravodaji a na 

stránkách obce. Bohužel ve zbytku je situace tristní. Konkrétně: 

Pitná voda, vodojem Přestože si obec nechala zpracovat nákladnou studii, obec platí několik 

poradců, variantní řešení ze studie bylo dokonce schváleno zastupitelstvem a developer 

přislíbil vodojem s Úholičkami zafinancovat, Obec se stále nedobrala žádného výsledku. Obec 

byla opakovaně vyzývána ze strany Úholiček, aby se podílela na projekčních pracích 

v souvislosti s výstavbou vodojemu, zůstala záměrně nečinná a aktuální situace je taková, že 

Obec Úholičky tak tyto projekční práce provedla samostatně bez obce Statenice a zřejmě i 

v nedostatečné kapacitě. Následně zastupitelstvo Úholiček rozhodlo, že do voleb už určitě 

ani naši participaci na projektu řešit nebudou a pak se uvidí. Aktuální situace je tedy taková, 

že starostka neudělala nic pro zajištění pitné vody v souladu s odsouhlasenými studiemi 

zásobování obce pitnou vodou z vodojemu v Úholičkách i přes uvedené schválení 

zastupitelstvem. Pokud bude možné projekt vodojemu v Úholičkách změnit, bude to stát víc, 

než kdyby obec s Úholičkami spolupracovala od začátku a stále nemáme jistotu, jestli a za 

jakých podmínek se budeme moci projektu účastnit.  

Čistírna odpadních vod I když se obec v platné smlouvě o spolupráci na výstavbě ČOV 

zavázala, že část nákladů na ČOV uhradí, vsadila následně na právní argumentaci, že smlouva 

není účinná, ale pro nalezení jiné reálné cesty pro výstavbu čistírny neudělala nic. Obec se na 

nákladech podílet nechce a sází na to, že celou čistírnu zaplatí developer. Ten to ale odmítl a 

podal na obec žalobu o účinnosti této smlouvy. Obec své požadavky na výstavbu čistírny 

opakovaně měnila. Vzniklo tak několik verzí projektu, žádný ale obec nepřijala a záměrně 

blokovala i pořízení územního rozhodnutí, což vedlo ke zdražení pozemku pro výstavbu ČOV 

a nyní čelíme předžalobní výzvě na úhradu tohoto rozdílu ve výši cca CZK 6,5 milionu a další 

sankce nám nadále hrozí. Ani po 4 letech stále není obci jasné, na jakém pozemku by měla 

ČOV stát a kdo ji bude platit. Vzhledem k blokaci výstavby ČOV je nutná investice do 

rekonstrukce přečerpávací stanice v obci, která by se za normálních okolností dělat 

nemusela.  

Školka Parádnici V návaznosti na neopodstatněné požadavky obce se developer rozhodl 

odvolat dar pozemku, na kterém školka má stát. 

Rozvoj obce Obec byla řízena tak, aby si zachovala vesnický ráz se vším všudy. Bez zázemí, 

infrastruktury a bez využití možností, které má. Veškeré snahy byly investovány pouze do 
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blokace rozvoje projektu výstavby nového bydlení, čímž ale byly opakovaně porušovány 

platné smlouvy, ze kterých nám nyní hrozí nemalé sankce. I přesto, že zastupitelé 

odsouhlasili pro jednání s developery a ostatními stranami ve věci změny ÚP, vodojemu, ČOV 

a kontribucí pro obec tým pro jednání, bylo toto opakovaně porušeno. Obec sice nemá 

peníze na všechny projekty, ale v jednání s developery je možné prostředky získat. Aktuálně 

jsou víceméně všechna jednání zablokovaná, protože paní starostka bez schválení zastupitelů 

kladla tak nesmyslné požadavky a vyhrožovala změnou územního plánu, že obec čelí několika 

žalobám, namísto, aby získala peníze na projekty, po kterých všichni volají. 

 

Paní starostka sdělila, že nikdy nejednala proti vůli zastupitelstva, ale v souladu s jeho většinou 

a že o všech krocích, které činila byli vždy zastupitelé nadstandardně informováni. Dále 

zmínila, že po dobu 4 let koaličního vztahu pan Cechel většinu rozhodnutí schválil, včetně 

smlouvy s re: architekty, studií, rámcových smluv s odbornými poradci obce a dalšího. 

 

K dopisům, které přišly od společnosti Alfa Praha s.r.o. den před tímto zastupitelstvem, se 

zatím vyjadřovat nebude, nicméně potvrzuje jejich přijetí i to, že právní zástupce obce, který 

je momentálně na dovolené, se k nim v řádném termínu jejich právníkům vyjádří.  

Paní starostka Novotná dále uvedla, že stále trváme na tom, že obec byla součinná s Alfou 

Praha s.r.o. a dodala, že do poslední chvíle jsme věřili, že se s panem Manghim za obec 

dohodneme a činili jsme pro to všechny kroky. I on to do poslední chvíle deklaroval. Takové 

jeho nepřiměřené chování nás proto překvapilo. 

 

Dále doplnila, že její stanovisko k právě přednesenému projevu pana Cechela, bude 

v dohledné době zveřejněno na webu obce.  

 

Pan zastupitel Trachta se ohradil proti nařknutí, že obec blokuje výstavbu ČOV, a 

argumentoval tím, že obec vydala souhlasné stanovisko s výstavbou ČOV. 

 

Reagovala také občanka V.V., vyjádřila nesouhlas s jednáním pana zastupitele Cechela, který 

je dle jejího názoru podlý a podivila se, jak je takovéto jednání možné od člena koalice. Dále 

popsala svůj pohled na vývoj obce v posledních 30 letech, které po celou dobu sleduje.  

 

 

10. Podezřelý souhlas místostarosty Pokorného s přidělením EO a protekčního čísla 

popisného zastupiteli p.Brožovi 

 

Předseda stavebního výboru p. Trachta si vzal slovo a uvedl, že p. Brož v červenci 2022 poslal 

žádost o připojení na kanalizaci místostarostovi Pokornému, který mu vydal obratem souhlas, 

aniž bylo v rozhodnutí uvedeno potvrzení, že p. Brožovi toto může slíbit. Navíc žádost zároveň 

obsahovala 2 předepsané návrhy odpovědi, což je přinejmenším velmi nestandartní postup. 

Od roku 2012 má obec STOP stav na EO a neměla by je přidělovat již nikomu.  

Dále podle p.Trachty zastupitel Brož v žádosti požádal o přidělení speciálního čísla popisného 

777, které chtěl rezervovat. E-mailovou komunikaci mezi p.Pokorným a p.Brožem a potvrzení 

obce o přidělení EO a čísla popisného 777 chce dát p.Trachta do zápisu.  

Starostka upozornila p. Brože, že na takovýto požadavek nemá nárok.  
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11. Spadlý topol 

 

P. Brož žádá obec a paní starostku, aby postupovala tak, jak se má postupovat při 

havárii (spadlý topol v ulici Statenická). Postup obce se mu zdá nedostačující. Navrhuje podat 

trestní oznámení na obecné ohrožení.  

Paní starostka Novotná reagovala, že stromy, které jsou v ohrožení i ten, který padl, 

jsou v majetku kraje. Stromy byly všechny zaměřené a ona je první starostkou v historii obce, 

která komplexně sleduje jejich stav. Bohužel ani to nezabránilo pádu, který byl způsoben 

extrémně silnými poryvy větru. Hned po nehodě poslala posudek na KSÚS a poté zadala 

poptávkové řízení, jehož vítěz bude stromy zkracovat a poté v období vegetačního klidu se 

budou i některé kácet. KSÚS bude zásah platit. Dále uvedla, že se nebezpečí týká i stromů ve 

vlastnictví TJ Sokol Statenice a některých soukromých majitelů v obci, které také všechny na 

tento stav upozornila a zaslala jim posudky dotčených stromů v jejich vlastnictví. 

 

10.A – reakce na bod 10. 

 

Občanka V. požádala p.Brože, aby reagoval na svou žádost o připojení ke kanalizaci. 

Pan zastupitel Brož uvedl, že když začal v roce 2010 stavět původní dům, podal žádost o 

připojení na kanalizaci, a to mu bylo přislíbeno. Kdyby toto neměl přislíbeno, býval by nedostal 

stavební povolení. Pan zastupitel Trachta navrhnul, aby tuto problematiku prošetřil kontrolní 

výbor a předal mu podklady. 

 

12. Stezka mezi Statenicemi a Úněticemi 

Pan zastupitel Mašek dodal, že jedná s obcí Únětice, kde by rád nechal vytvořit stezku, 

zastávky pro děti a lavičky a vytvořit tak odpočinkovou zónu pro rodiny.  

 

 

9. Diskuse a závěr 

 

Veřejné zasedání bylo ukončeno ve 20:08 

 

 

Ověřovatel: Apolena Novotná 

 

Ověřovatel: Jaroslav Trachta 

 

 

Zapisovatel: Gabriela Marková 

 

 

Starostka: 

 

 

 
 


